
Protokol Nr 53/16
posiedzen ia ZarzEdu Powiatu Minskiego

w dniu 23 maja 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Janf arczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
t-ukasz Bogucki
Piotr Wieczorek

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Urszula Soroka -z-canacz. Wydzialu Oswiaty iPromocji
Stanislaw Smater -nacz. Wydz. Srodowiska iRolnictwa

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. lnformacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawa wycinki drzewa rosnEcego przy ul. Kosciuszki w Minsku Maz.
5. Podjgcie uchwaly w sprawie wyra2enia opinii dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony

Srodowiska dla Gminy Kaluszyn na lata 2016-2019 z perspektywq na lata2020-2023".
6. Rozpatrzenie wniosku zlo2onego przez Stowarzyszenie na rzecz dzieci upo6ledzonych

umyslowo ,,Dzieciom Radosc" w lgnacowie o wprowadzenie zmian w umowie
nr 712016ls o wsparcie realizacji zadania publicznego pn. ,,Mazowiecki Turniej Pilki
Noznej Olimpiad Specjalnych Mrozy - lgnacow 2016".

7. Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2016 rok.
8. Informacja o badaniu sprawozdania finansowego Powiatu Miriskiego za rok2015.
9. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkot

im. Marii Sklodowskiej - Curie w Minsku Mazowieckim.
10. Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog

Powiatowych w Mihsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.
1'1 Podjgcie uchwaly w sprawie zaopiniowania propozyqi zaliczenia do kategorii drog

powiatowych dotychczasowej drogi gminnej w Otwocku.
12 Podjqcie uchwaly w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii drogi

powiatowej odcinka drogi Nr 2715W ul. Armii Krajowej w Otwocku
13. Sprawy drogowe.
14. Sprawy ro2ne.
15. Przyjgcie protokolu posiedzenia w dniu 9 maja 2016 r.

1 6. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1
Starosta - Antoni Jan Tarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjgty jednoglosnie.

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:



- podpisana zosla+a umowa na realizacjq zadania dot. budowy hali sportowej przy ZS
Nr 1 w Minsku Maz. (kwota 5.448.340,35 zl). Ponadto wpiyngla informacja, ze
przYznana zostal nam kwota 1.975.000 zl na lata 2016-2018 ze Srodkow Programu
Rozwoju Kultury Fizycznej, ktorymi dysponuje Marszalek Wojewodztwa
Mazowieckiego (kwota ta zostanie pomniejszona, gdyz dofinansowanie nie moze
przekroczye T% waftoSci zadnia).
- przebywat z dwudniowq wizytq na Bialorusi w Rejonie Oszmiafskim, pojawila siq
propozycja nawiqzania wspolpracy i podpisania listu intencyjnego w roznych
obszarach. Szef Rejonu Oszmianskiego zostal zaproszony na Targi Pracy i Dni
Powiatu Minskiego. Dodal, 2e zespol ludowy z Biatorusi wystqpi na Dniach Powiatu
Minskiego.
- podpisana zostafa umowa o wspolpracy z Politechnikq Warszawskq - Wydziatem
Inzynierii Produkcji,
- uczestniczyl w spotkaniu radnych Gminy Halinow, na ktorym dominowaty tematy
drogowe oraz poruszona zostata kwestia zwiqkszenia etatu logopedy w Poradni
Psycholog iczno-Pedagog icznej w Sulejowku,
- odbyla siq X edycja Kulturomaniaka w Mrozach, liczba uczestnikow przekroczyla
1 800,
- uczestniczyl w obchodach Dnia Rodzicielstwa Zastqpczego, organizowanych przez
PCPR i DPS ,,Jedlina" w Mieni,
- odbyly siq obchody Powiatowego Dnia strazaka i 1OO-lecie osP Dobre,
- otrzymalismy informaclq,2e bqdzie wyrazona zgoda na zwigkszenie z 35 do 42liczby
miejsc w Powiatowym srodowiskowym Domu samopomocy w Mirisku Maz.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowat o nastgpujqcych sprawach.
- odbyto siq spotkanie z dyrektorami jednostek oswiatowych, na ktorym omowiono
rekrutacjq oraz sprawy biezqce,
- odbyto siq posiedzenie Rady Rynku Pracy w PUP,
- w Domu Pomocy Spotecznej w Kqtach zorganizowany zostal piknik rodzinny.

Sta rosta - Anto n i Jan T ar czyri ski po i nfo rm owal, 2e n a pos iedze n ie zaproszona
zostala dyrektor ZSA w Minsku Maz. Dyrektor przekazala informacjq, Ze w zwiqzku
z wczeSniej zaplanowanq kontrolq PIP nie moze uczestniczyc w posiedzeniu.
\N zwiqzku z powyzszym ustalono, 2e Zarzqd zajmie sig sprawami biezqcego
fu nkcjonowan ia Zespotu Szkol Ag rotech n icznych na kolej nym posiedzen iu.
Starosta dodal, ze calosciE spraw zwiqzanych z ZSA zajmuje sig Wicestarosta.

Ad.4
Naczelnik WydziaNu Srodowiska i Rolnictwa - Stanislaw Smater powiedziat, ze

dyrektor Zarzqdu Gospodarki Komunalnej w Minsku Maz. zwrocit sig o wyrazenie
zgody na wycinkq 1 lipy rosnqcej w chodniku przy ul. Kosciuszki. Dodal, 2e drzewo
jest martwe i zagra2a bezpieczenstwu.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodg na wycinke lipy rosnqcej przy ul. Kosciuszki,

Ad. 5
Naczelnik Wydziatu Srodowiska i Rolnictwa powiedzial, Ze z wnioskiem

o wyrazenie opinii dot. projektu ,,Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Kafuszyn
na lata 2016-2019 z perspektywq na lata 2020-2023" zwrocil sig BurmistrzKaluszyna.
Dodal, ze jest to kontynuacja programu zlat2011-2014. WyjaSnit, ze uwagi zgloszone
pzez Wydzial zostaly wprowadzone i zaproponowal pozytywne zaopiniowanie
p rzedstawionego materialu.



Nastgpnie odczytal projekt uchwaty w sprawie wyraZenia opinii dotyczqcej projektu
,,Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Kaluszyn na lata 2016-2019 z perspektywq
na lata 2020-2023"; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedzia{ siq jednoglo6nie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg N.r 322116 w sprawie wyrazenia opinii
dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy KaNuszyn na lata
2016-2019 z perspektywq na lata 2020-2023".

Ad.6
Z-ca nacz. WydziaNu O6wiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedziala, Ze

Stowarzyszenie ,,Dzieciom radosc" w lgnacowie zlo2ylo pismo, w ktorym informujq, ze
otrzymali mniejszq dotacjg z PCPR ze Srodkow PFRON , ni?zakladali. Stowarzyszenie
otrzymalo dotacjq w kwocie 1.500 zl, a nie jak zakladano 3.500 zl. W zwiqzku z Iym
zaklualizowany zostaf harmonogram, calkowity koszt zadania zmniejszono o 1.500 zl
i zmniejszono ilo6c wynajgtych namiotow, zrezygnowano z kosztow materiatow
biurowych, sprzgtu sportowego, zmniejszono koszt wyzywienia i dodano udzial
srodkow wlasnych. Dodala, 2e udzial procentowy dotacji zmniejszyt siq.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie zaakceptowal powyzsze zmiany.

Ad.7
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. WyjaSnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z bud2etu panstwa, przeniesienru wydatkow migdzy paragrafami w ramach tego
samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych orazprzeniesieniu wydatkow zrezerwy
budzetowej i dotyczyty.
- Starostwa Powiatowego w Minsku Maz,
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Minsku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Maz.
- Zespotu Szkot im M. Sklodowskiej - Curie w Minsku Maz.
- Centrum KsztalceniaZawodowego i Ustawicznego w Minsku Maz.
- Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty cztonkowie
Zarzqdu glosowal i nastgpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczyhski - za podjqciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaty,

- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaty,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 323/16 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad. 8
Skarbnik Powiatu Teresa Bqk przedstawita opiniq bieglego rewidenta

z badania sprawozdania finansowego Powiatu Minskiego za 2015 rok. Wyjasnita, ze
badanie rozpoczqlo sig 8 maja br. Dodala, ze badanie takie jest realizowane po raz
pieruvszy, w zwiqzku ztym, ze w roku 2014 liczba mieszkancow przekroczyla 150.000
mieszkancow.



Nastgpnie odczytala opinig biegtego rewidenta. Ponadto poinformowala, ze w terminie
do 31 maja br. opinia zostanie przekazana radnym.
Zarzqd Powiatu jed noglos n ie p rzyj ql p rzed stawio nq op i n iq.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski odczytat pismo prezesa zarzqdu firmy
POLTAX z podzigkowaniamiza wysoki poziom wspolpracy zWydzialem Finansowym.

Ad. 9
Starosta - Antoni JanTarczynski odczytal projekt uchwaty w sprawie udzielenia

upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkot im. Marii Sklodowskiej - Curie w Minsku
Mazowieckim do prowadzenia inwestycji. Wyjasnil,2e chodzi o nastgpujqce zadania:
-,,Budowa podjazdu dla osob niepelnosprawnych w wej6ciu glownym budynku Zespolu
Szkol im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz.,
- ,,Wykonanie zadaszenia pomigdzy czgsciami lqcznika wraz z utwardzeniem terenu
od strony zachodniej budynku Zespolu Szkot,
- Dostosowanie do wymogow przeciwpozarowych budynku glownego Zespotu Szkot.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w kt6rym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 324116 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zespolu Szk6t im. Marii SkNodowskiej - Curie
w Minsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.

Ad. 10
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawif projekt uchwaly w sprawie

udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku
Mazowieckim do prowadzenia inwestycji. Wyjasnil, 2e chodzi o realizaqq
nastqpujqcych zadan'.
- ,,Wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowq drogi powiatowel nr 2204W
Halinow-Krzewina-Desno, od km 0+000 do km 1+283",
- ,,Wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowq drogi powiatowej nr 2206W
Dobre-Kqty Borucza-Krawcowizna, od km 3+795 do km 7+638".
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednogtoSnie.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalq Nr 325/16 w sprawie udzielenia upowa2nienia
dyrektorowiZarzqdu Drog Powiatowych w Mirisku Mazowieckim do prowadzenia
inwestycji.

Ad.11
Starosta powiedzial, Ze wptyngto pismo Starosty Otwockiego - Miroslawa

Pszonki o wydanie opinii w sprawie zaliczenia do kategorii drog powiatowych
dotychczasowej drogi gminnej ul. Jana Pawla ll w Otwocku. Dodat, ze dyrektor
Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowal powyzszy
wniosek.
Nastqpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania propozyqi zaliczenia do
kategorii drog powiatowych dotychczasowej drogi gminnej w otwocku;
przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial siq jednogtoSnie.



Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 326116 w sprawie zaopiniowania
propozycii zaliczenia do kategorii d169 powiatowych dotychczasowej drogi
gminnej w Otwocku.

4d.12
Starosta przedstawif kolejne pismo Starosty Otwockiego, w ktorym zwroci{ siq

o wydanie opinii w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi Nr 2715W
ul. Armii Krajowej w Otwocku na odcinku od ul. Powstancow Warszawy do
ul. Filipowicza.
Dodal, ze dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowat
powyZszy wniosek.
Nastqpnie odczytany zostat projekt uchwaty w sprawie zaopiniowania propozycji
pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinka drogi Nr 2715W ul. Armii Krajowej
w Otwocku; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziaN sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 3271'16 w sprawie zaopiniowania
propozycji pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinka drogi Nr 2715W
ul. Armii Krajowej w Otwocku.

Ad. 13
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil pismo Burmistrza Miasta Minsk

Mazowiecki, ktory zwrocll siq o wydanie opinii w sprawie rozbudowy ulicy Nowy Swiat
na odcinku od ul. Krolewieckiej do ul. Borelowskiego. Dodal, ze dyrektorZDP w Minsku
Maz. pozytywnie zaopiniowal przedstawione materiafy dla przedmiotowego zadania.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie pozytywnie zaopiniowal przedstawione materialy
do wydania opinii dla zadania ,,Rozbudowa ulicy Nowy Swiat na odcinku od
ul. Krolewieckiej do ul. Borelowskiego w Minsku Mazowieckim".

Nastqpnie przedstawiony zostal wniosek Burmistrza Miasta Sulejowek
dotyczqcy wyrazenia opinii dot. geometrii drogi w projekcie budowlanym
ul Poligonowej w Sulejowku.
Doda{, ze dyrektor ZDP w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniowaf przedstawione
materraly dot. ww. zadania.

Zarzqd Powiatu jednoglosnie pozytywnie zaopiniowal geometrig drogi
ul. Poligonowej przedstawionq w przedloZonym projekcie budowlanym.

Ad. 14
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie siq 6 czerwca 2016 r. o godz. 9.00

(na posiedzeniu bgdq przyjmowane materialy na sesjq).

Starosta poinformowal, 2e zostanie podpisany wniosek do wojewody o przyznanie
dotacji z rezerwy celowej budzetu panstwa na inwestycjQ ,,Rozbudowa budynkow
Samodzielnego Publicznego Zespotu Opieki Zdrowotnei przy ul. Szpitalnej 37
w Minsku Mazowieckim, budowa pawilonu szpitalnego wtaz z wyposazeniem -
etap lV"

wicestarosta Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e jest propozycja
uhonorowania 3 wystawcow, ktorzy na Targach Pracy przedstawili najlepsze
stanowiska. Dodaf, 2e rozmawial z radcq prawnym i jest propozycja, aby informacjg
o zwyciqzcach zamie5cic na stronie powiatu przez okres 6 m-cy, 4 m-cy i 2 m-cy.



Nastqpnie Wicestarosta poinformowal, ze wplynqto pismo dyrektora DPS Sw. Jozefa
w Mieni o wprowadzenie zmian w regulaminie organizacyjnym Domu. WyjaSnif, ze
pewne kwestie wymagajq wyjaSnienia, w zwiqzku z tym pismo zostanie przekazane
do zaopiniowania do PCPR.

P. t-ukasz Bogucki zglosit, 2e na ul. Przejazd w Sulejowku uszkodzony zostal
asfalt przy studzience.

Starosta powiedzial, ze informacja zostanie przekazania do ZDP w Minsku Maz.
Starosta Antoni Jan Tarczyriski powrocit do tematu odszkodowania za
nieruchomoSci przy ul. Stankowizna. Wyjasnil, 2e firma InterRisk zaproponowala
ostatecznq kwotg odszkodowania w wysoko6ci 400.000 zt.

Zarzqd Powiatu przyjql propozycjq kwoty 400.000 zl ztytulu odszkodowania za
budynki przy ul. Stankowizna w Minsku Maz.

Starosta poinformowal, 2e wpfynqlo pismo z wyjaSnieniami dotyczqcymi
przekroczefi planu finansowego zakupow inwestycyjnych w SPZOZ.

Ad. 15
Protokol posiedzenia w dniu 9 maja 2016 r. zostal przyjgty jednoglosnie.

Ad. 16
Zamkniqcie posiedze n ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rosta - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. Lukasz Bogucki

Piotr Wieczorek

Marek Pachnik


